
 

 

 

Αθήνα, 16 Δεκεμβρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τους κ. κ. Υπουργούς 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Οικονομικών 

 

Θέμα: «Ακόμα περιμένουν οι κτηνοτρόφοι την ενίσχυση για το κόστος των 

ζωοτροφών» 

  

Πολλαπλά είναι τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν εδώ και καιρό οι 

κτηνοτρόφοι, αδυνατώντας να καλύψουν το κόστος παραγωγής, το οποίο 

εκτινάχθηκε, σχεδόν διπλασιάστηκε το τελευταίο έτος. 

Ιδιαίτερα στην Κρήτη, οι κτηνοτρόφοι προσπαθούν απλά να συντηρήσουν τα 

κοπάδια τους, καθώς πληρώνουν τις ζωοτροφές ακριβότερα σε σχέση με την 

υπόλοιπη Ελλάδα, ενώ δίνουν το γάλα σε τιμή χαμηλότερη. Χαρακτηριστικό είναι ότι 

από τα 12 ευρώ το τσουβάλι η ζωοτροφή έχει φτάσει τα 23 ευρώ, ενώ ο τόνος 

καλαμπόκι από τα 190 ευρώ έχει φτάσει τα 370 ευρώ. 

Το γεγονός αυτό έχει ως αποτέλεσμα τη μείωση του ζωικού κεφαλαίου, αλλά 

και τις τεράστιες ελλείψεις γάλακτος, με τις επακόλουθες αντίστοιχες ελλείψεις σε 

γαλακτοκομικά προϊόντα. 

Παρά τη δέσμευση της κυβέρνησης ότι τα 89 εκατομμύρια ευρώ της έκτακτης 

οικονομικής ενίσχυσης για το κόστος των ζωοτροφών θα δοθούν το αργότερο μέχρι 

τα Χριστούγεννα, όπως καταγγέλλουν οι κτηνοτρόφοι, ακόμα περιμένουν να ανοίξει η 

πλατφόρμα, χωρίς να γνωρίζουν πότε θα γίνουν οι αιτήσεις, ποια τιμολόγια αγοράς 

ζωοτροφών θα ληφθούν υπόψη και πότε τελικά θα δοθούν τα χρήματα. 

Οι κτηνοτροφικοί φορείς, οι οποίοι εκπέμπουν σήμα κινδύνου εδώ και καιρό, 

υπενθυμίζουν ότι αν δεν υπάρξει άμεσα έμπρακτη βοήθεια, η μείωση των κοπαδιών 
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θα συνεχιστεί, με αναπόφευκτες ελλείψεις τόσο σε γάλα, όσο και σε κρέας στη 

Χριστουγεννιάτικη αγορά.  

Επειδή, η κατάσταση που αντιμετωπίζουν οι κτηνοτρόφοι λόγω του ολοένα 

αυξανόμενου κόστους παραγωγής είναι απελπιστική 

Επειδή, ήδη παρατηρούνται σημαντικές ελλείψεις σε γαλακτοκομικά προϊόντα 

στην αγορά. 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

  

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθενται να προβούν με σκοπό την άμεση 

έμπρακτη στήριξη των κτηνοτρόφων; 

2. Πότε αναμένεται να ανοίξει η πλατφόρμα για τις αιτήσεις της 

προαναγγελθείσας έκτακτης ενίσχυσης των 89 εκατομμυρίων ευρώ και 

πότε θα γίνουν οι πληρωμές; 

3. Ποια τιμολόγια αγοράς ζωοτροφών θα ληφθούν υπόψη για την καταβολή 

της εν λόγω ενίσχυσης; 

  

  

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Αγαθοπούλου Ειρήνη 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Βαγενά Άννα 

Βαρεμένος Γεώργιος 

Γκαρά Αναστασία 

Γκιόλας Ιωάννης 

Ελευθεριάδου Σουλτάνα (Τάνια) 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ (Μανόλης) 

Καλαματιανός Διονύσιος - Χαράλαμπος 

Κόκκαλης Βασίλειος 

Λάππας Σπυρίδων 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 



Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μπουρνούς Ιωάννης 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Παπανάτσιου Αικατερίνη 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Φάμελλος Σωκράτης 

Χαρίτου Δημήτριος 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 




